
ZÁPISNICA  Z ROKOVANIA 
 

Akademického senátu Ekonomickej fakulty Technickej univerzity v Košiciach 
 

zo dňa 27. 04. 2015 

Prítomní:  13 členov AS EkF TUKE podľa prezenčnej listiny 

Hostia: doc. Ing. Michal Šoltés, PhD., dekan EkF TUKE 
RNDr. Libuša Révészová, PhD., prodekanka EkF TUKE pre vzdelávaciu činnosť 

JUDr. Mária Geralská, tajomníčka EkF TUKE 

Program rokovania: 

K 1. bodu: Otvorenie rokovania 
Zasadnutie  AS  EkF  TUKE  otvoril  predseda  senátu,  doc. 

prítomných členov AS EkF TUKE a hostí. 

Želinský  a  privítal  všetkých 

K 2. bodu: Schvaľovanie programu rokovania 
Prítomní členovia AS EkF TUKE schválili predložený program rokovania bez zmien. 

K 3. bodu: Schvaľovanie overovateľov zápisu 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí doc. Bucko a p. Kočišová. 

Uznesenie č. 17/2015 
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Výsledky hlasovania 

Za návrh: 13 

Proti návrhu: 0 

Zdržali sa: 0 

Výsledky hlasovania 

Za návrh: 13 

Proti návrhu: 0 

Zdržali sa: 0 

Bod Program Predkladateľ 

1. Otvorenie rokovania doc. Želinský 

2. Schvaľovanie programu rokovania doc. Želinský 

3. Schvaľovanie overovateľov zápisu doc. Želinský 

4. Kontrola plnenia záverov a uznesení z predchádzajúceho rokovania doc. Želinský 

5. Interpelácie doc. Želinský 

6. Schvaľovanie výročnej správy o hospodárení EkF TUKE za rok 2014 doc. Šoltés 
 

7. 
Úprava pravidiel v študijných programoch v dennej forme na EkF do 

komplexnej akreditácie 

 

doc. Šoltés 

8. Voľba člena do Rady VŠ na obdobie rokov 2015 – 2019 doc. Želinský 

9. Rôzne doc. Želinský 

10. Záver rokovania doc. Želinský 

 



K 4. bodu: Kontrola plnenia záverov a uznesení z predchádzajúceho rokovania 

Z predchádzajúcich zasadnutí AS EkF TUKE nevyplynuli žiadne úlohy. 

K 5. bodu: Interpelácie 
P. Kočišová sa informovala o možnostiach zapísania si cudzích jazykov (v rámci voliteľných 
predmetov) na druhom stupni. Dekan fakulty, doc. Šoltés, uviedol, že cudzie jazyky sú riešené 

v rámci predmetov vyučovaných v anglickom jazyku. Zároveň uviedol, že preverí možnosti 

katedry jazykov TUKE. 

K 6. bodu: Schvaľovanie výročnej správy o hospodárení EkF TUKE za rok 2014 
Dekan EkF TUKE, doc. Šoltés, predložil na schválenie „Správu o hospodárení EkF TUKE za 
rok 2014“, k materiálu sa vyjadrila tajomníčka fakulty, JUDr. Geralská. K materiálu nebola 

vznesená žiadna pripomienka. Doc. Bánociová poďakovala bývalému vedeniu za dosiahnuté 

výsledky, ktoré sa preniesli aj do hospodárenia EkF. AS EkF TUKE o návrhu následne hlasoval. 

Uznesenie č. 18/2015 

K 7.  bodu: Úprava  pravidiel  v  študijných  programoch  v  dennej  forme  na  EkF  do 

komplexnej akreditácie činností TUKE 
Dekan EkF TUKE, doc. Šoltés, predložil na prerokovanie návrh úpravy pravidiel v študijných 
programoch  v  dennej  forme  na  EkF  do  komplexnej  akreditácie  činností  TUKE.  Ide 

o odporúčaný postup MŠVVaŠ SR pre vysoké školy pre akad. rok 2015/2016 v súvislosti 

s predpokladaným skončením komplexnej akreditácie ich činnosti začatých v roku 2014. 

Zmena sa týka nasledujúcich  študijných programov: 

- bakalárske študijné programy – financie, bankovníctvo a investovanie a verejná správa 
a regionálny rozvoj, 

- inžinierske študijné programy – financie, bankovníctvo a investovanie a verejná správa 

a regionálny rozvoj, 

- doktorandský študijný program – financie tak, že študenti EkF, ktorí začali štúdium pred akad. 

rokom 2015/2016, na riadne skončenie štúdia musia splniť podmienky študijného programu 

podľa doteraz platnej akreditácie. Táto úprava nadobúda účinnosť dňom skončenia komplexnej 

akreditácie činností TUKE. 

AS EkF TUKE prerokoval návrh úpravy pravidiel v študijných programoch v dennej forme na 

EkF do komplexnej akreditácie činností TUKE. Predseda AS EkF TUKE požiadal zástupcov 

študentskej komory, aby na zasadnutie VR EkF TUKE, kde sa bude predložený dokument 

schvaľovať, delegovali zástupcov študentov. 

K 8. bodu: Voľba člena do Rady VŠ na obdobie 2015 - 2019 
Predseda  senátu,  doc.  Želinský,  informoval  o  výzve  predsedu  Rady  vysokých  škôl  SR 
o blížiacom sa konci funkčného obdobia Rady vysokých škôl SR (k 31. 05. 2015) a potrebe 

zvoliť nového zástupcu do Rady vysokých škôl SR na obdobie rokov 2015 – 2019. 

Predseda senátu, doc. Želinský, navrhol volebnú komisiu v zložení: doc. Bánociová, Ing. 

Bartóková a doc. Džupka. Menovaní návrh akceptovali a senát o návrhu hlasoval. 
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Výsledky hlasovania 

Za návrh: 13 

Proti návrhu: 0 

Zdržali sa: 0 

 



Uznesenie č. 19/2015 

Ing. Raisová navrhla za zástupcu EkF TUKE do RVŠ SR Ing. MVDr. Jána Bulecu, PhD. 

a navrhnutý nomináciu prijal. Ďalšie návrhy prednesené neboli. 

Následne volebná komisia skontrolovala a rozdala hlasovacie lístky pre voľbu zástupcu EkF 
TUKE do RVŠ SR, členovia senátu boli poučení o spôsobe hlasovania. Voľba zástupcu EkF 

TUKE do RVŠ SR prebehla tajným hlasovaním. Členovia volebnej komisie vykonali sčítanie 

hlasov a vyhlásili nasledovné výsledky volieb: 

Uznesenie č. 20/2015 

Predseda AS EkF TUKE, doc. Želinský, poveril podpredsedníčku AS EkF TUKE, Ing. Raisovú 
zabezpečením zaslania zápisu o voľbe člena do Rady vysokých škôl SR na obdobie rokov 2015 

– 2019. 

K 9. bodu: Rôzne 
Predseda AS EkF TUKE, doc. Želinský, informoval o nadchádzajúcich rokovaniach AS EkF 

TUKE a o príprave plánu zasadnutí na akademický rok 2015/2016. 

K 10. bodu: Záver rokovania 
Predseda AS EkF TUKE, doc. Želinský, poďakoval prítomným členom senátu a hosťom za 

spoluprácu a rokovanie senátu ukončil. 

UZNESENIA 

z rokovania Akademického senátu EkF TUKE zo dňa 27. 04. 2015 

17/2015 AS EkF TUKE schválil overovateľov zápisu v zložení: doc. RNDr. Jozef Bucko, 

PhD. a Dominika Kočišová. 

18/2015 AS EkF TUKE schválil dokument „Správa o hospodárení EkF TUKE za rok 2014“ 

bez pripomienok. 
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Výsledky hlasovania 

Počet vydaných hlasovacích lístkov: 13 

Počet platných odovzdaných hlasovacích lístkov 12 

Počet neplatných odovzdaných hlasovacích lístkov 1 

Za návrh: 12 

Proti návrhu: 0 

Výsledky hlasovania 

Za návrh: 13 

Proti návrhu: 0 

Zdržali sa: 0 

 



19/2015 AS EkF TUKE zvolil volebnú komisiu pre voľbu zástupcu EkF TUKE do Rady 
vysokých  škôl  SR  na  obdobie  rokov  2015  –  2019  v  zložení:  doc.  Ing.  Anna 

Bánociová, PhD., Ing. Ľudmila Bartóková, PhD. a doc. Ing. Peter Džupka, PhD. 

20/2015 AS EkF TUKE zvolil za zástupcu EkF TUKE do Rady vysokých škôl SR na obdobie 

rokov 2015 – 2019 Ing. MVDr. Jána Bulecu, PhD. 

Košice 27. apríla 2015 

Zapísala: 

Ing. Manuela Raisová, PhD. ............................................ 

Overili: 

doc. RNDr. Jozef Bucko, PhD. .............................................. 

Dominika Kočišová .............................................. 

Schválil: 

........................................................ 

doc. Ing. Tomáš Želinský, PhD. 

predseda AS EkF TUKE 
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